



**Principal Investment &
Retirement Services Limited**
30/F, Millennium City 6
392 Kwun Tong Road, Kwun Tong
Kowloon, Hong Kong
Tel : (852) 2117 8383
Fax : (852) 2801 5690
Website : www.principal.com.hk

15 April 2020

--

Dear Unitholder,

Principal Life Style Fund (the "Fund")
Annual Report and Audited Financial Statements for the Year Ended 31 December 2019

Thank you for your continual support to the Principal Life Style Fund.

Please be informed that the Annual Report and Audited Financial Statements for the year-ended 31 December 2019 of the Fund will be available on 30 April 2020. You may download an electronic copy from the website www.principal.com.hk or obtain a hard copy at the above address during normal business hours.

For enquiries, please contact our Customer Service Hotline at (852) 2117 8383.

Yours faithfully,
For and on behalf of
Principal Investment & Retirement Services Limited

This is a computer printed notice. Signature is not required.



2020 年 04 月 15 日

致各單位持有人：

信安豐裕人生基金（「本基金」）
截至 2019 年 12 月 31 日年度業績報告及經審核財務報表附註

感謝 閣下一直以來對信安豐裕人生基金給予的支持。

茲通知 閣下有關於本基金截至 2019 年 12 月 31 日年度業績報告及經審核財務報表附註將於 2020 年 04 月 30 日刊發。單位持有人可透過網站 www.principal.com.hk 下載電子版或於辦公時間內親臨上述地址索取有關報告。

如有任何查詢，請致電客戶服務熱線 (852) 2117 8383。

信安投資及退休金服務有限公司 謹啓

此乃電腦列印書函。毋須簽署。